
Referat og actionen fra Bestyrelsesmøde 09 marts. 2022 kl 2000-2130 hos Anders  

 
Deltagere: Knud Erik, Axel, Henrik og Anders 
 
Afbud: Ulf 

 
Agenda:  

 
1. Extraordinær	generalforsamling	(skal	indkaldes	senest	9	marts	for	at	vi	kan	afholde	24.	

marts)		-	Enighed	om	forslag	der	blev	sendt	inden	mødet.	Det	sendes	ud	09	marts.	Axel	
sender	ud	 

2. Referat	fra	ordinært	generalforsamling	(se	vedhæftede	kommentarer	fra	Anders) 
• OK? -	Enighed	om	referat	der	blev	sendt	inden	mødet.	Det	sendes	ud	09	marts.	Axel	sender	

ud 
• Uploade præsentationen på hjemmesiden ? Axel  uploader 
• Anders er dirigent. Ulf er referent 

3. Struktur	i	bestyrelsesarbejde	–	Afventer	til	næste	gang,	da	Ulf	har	meldt	afbud.	Dog	aftalte	
vi	at	mødes	5.maj	20.00	næste	gang 

1. Faste	møder	i	kalenderen		(fast hver 2 md, - Peter: Ikke tirsdag) – vi aftalte 5. maj kl 20.00 
2. Hvordan	fordeler	vi	opgaver	og	hvem	svarer	på	emails	
3. Hvem	tager	hvilke	opgaver	på	mail,		
4. Brug	af	hjemmesiden	til	at	styre	opgaver/projekter		
5. Samling	af	dokumenter	

a. Forsikring – OK 
b. Pullerter – Sendt til Axel (21-nov) 
c. Kontrakt med HOFOR omkring vandveje og grønne veje (ulf finder) 
d. Leverandøre (Henrik) 

4. Email	setup	-	jf.	mail	fra	Axel.		Vi	aftalte,	at	vi	skal	bruge	den	mailstruktur	foreslået	af	Axel,	
så	vi	fremad	svarer	som	XYZ@gkkatrinedal.dk	–	herved	vil	der	være	sporing	på	vores	mails,	
nemmere	at	overskue,	backup	etc.	XZY	kan	være	veje,	kassere,	bestyrelsen,	projekter,	….		 

5. Skriver	hjælp	fra	Anne-Sofie	(se	separat	e-mail)	–	Ja	tak,	vi	vil	gerne	have	hjælp	til	
forskellige	kommunikation.	Startende	”Plan	over	vedligeholdes	af	veje”	og	hjemmesiden.	
Anders	kontakter	Anne-Sofie		 

6. Udskiftning	af	asfalt	med	chausseen	på	fortov	-		Vi	aftalte	at	vi	skal	gå	videre	med	denne	
løsning	med	chaussesten	i	inventarzonen.	Når	der	skal	repareres	eller	ændres.	Vi	starter	GFK	
plads	og	ved	grønnevejebede	vil	være	første	steder.	Anders	tager	kontakt	til	Snorre	omkring	
denne	ændring.		Anders	sender	oversigt	til	Snorre	omkring	overkørsel	til	fællesveje. 

7. Stem	til	Vanløse	lokal	udvalg.	Næste	gang	det	kommer	skal	det	deles	med	bestyrelsen.	Så	kan	
vi	stemme.			 

8. 3	års	budget - Mange store projekter i gang. Der er ca. 900.000 kr i foreningen, så det er OK i forhold til de 
projekter vi har: 

§ GFK plads: 250.000 kr - 400.000 
§ 30 km/t Bump: 300.000 
§ Beplantning grønne veje 80.000 kr 
§ Bump på Høgholtvej 
§ Løbende vedligehold 
§ Chausteen i inventarzonen 
§ Bangsboplads hvis vi ikke går videre 



Axel laver at forslag til budget for de næste 3-5 år. 

9. Forslag	fra	generalforsamling 
i. Høgholtvej	bump	–	Axel	taler	med	beboerforeningen 

ii. Parkeringsafgift	automatisk	–	Ulf	tager	denne	opgave 
iii. Opladning	af	elbiler	–	Axel	undersøger	hvad	muligheder,	økonomi	og	lovgivning	så	

det	kan	presenters	på	generalforsamlingen	2023 
10. Grønneveje og 30 km/t. Anders sender de nye billeder til Axel. Så de kan blive uploaded 

Upload 

• Ny plan for bunp 
• Bump udformning 
• Vejbedudformning 

11. Katrinedalsplads /GFK plads 

Next steps: Anders driver denne og indkalder til møde.   

  

12. 	Skybrudsveje	(Bangsbovej) 
Hvem	tager	kontakt	til	grundejerforeningen	længere	nede	på	Bangsbovej	(Jf.	mail	fra	Axel	

omkring	problemer	i	grundejerforeningen	i	Vanløse	stationsby).	Axel	tager	kontakt	med	
bestyrtelsen,	så	vi	kan	få	en	skriftelig.		 

13. tankstations kolegiet” på katrinedalsvej ved kronen vil kun betale hvis de får adgang til generalforsamling. Fra 
sidste møde Ulf skriver til dem omkring at enten betaler de vejbiddrag (uden møderet til general forsamling) eller 
betaler for evt. konkrete påbud kommunen som må komme. Ulf tager opgaven.  
 

14. Eventuelt 
 

Intet til dette punkt 


